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Abstract German
Der Eingriff in die Siedlung Muristrasse zielt darauf ab, das urbane Umfeld der Siedlung durch die
Verbesserung der Aussenräume sowie die Schaffung neuer Urbanität zu regenerieren. Die neue Architektur
steht in einem komplementären Verhältnis zu den bestehenden Nachkriegswohnungen und die Gültigkeit des
Vorschlags beruht auf dem lebendigen stilistischen Kontrast zwischen Bestand und Neubau der Siedlung. Die
Intervention zielt darauf ab, der Siedlung neue Nutzungen zu erschließen und damit neue Nutzer zu
gewinnen, die die Vitalität der Siedlung erhöhen und sie stärker in das aktive urbane Leben der Stadt Bern
einbinden. Das Projekt zielt auch darauf ab, das soziale Profil der Bewohner zu diversifizieren, indem
verschiedene Wohnungstypologien bereitgestellt werden.

Abstract English
The intervention in the settlement in Muristrasse is aimed to regenerate the urban environment of the
settlement by improving the outdoor spaces as well as providing new urbanity. The new architecture has a
complementary relationship with the existing post-war housing and the validity of the proposal rests on the
vivid stylistic contrast between the existing and new buildings of the settlement. The intervention seeks to
provide new uses for the settlement and therefore to attract new users which would improve the vitality of the
settlement and engage it more in the active urban life of city of Bern. The project aims also to diversify the
social profile of the residents by providing various typologies of housing.
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Main objectives

•	Provide the sense of intimacy to the neighbourhood

•	Bring the human scale to the public spaces

•	Create new urbanity complementary to the existing buildings

•	Bring variety of spaces and introduce complexity of form 
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stacked prefabricated units
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5 Juxtaposition of contrasting urbanity as means of urban renewal
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